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Z á p i s 

z online jednání Akademického senátu LF UK v Plzni  

18. 2. 2021; 15:00, MS Teams 

 
 

Připojení akademičtí pracovníci: Ing. Václav Babuška, Ph.D.; prof. MUDr. Jan Beneš, Ph.D.; prof. 
Ing. Jaroslav Hrabák, Ph.D.; doc. MUDr. Aleš Kroužecký, Ph.D.;  prof. MUDr. Václav Liška, 
Ph.D.;  doc. MUDr. Hynek Mírka, Ph.D.; doc. MUDr. Jitka Mlíková Seidlerová, Ph.D.; prof. 
MUDr. Jiří Moláček, Ph.D.; MUDr. Richard Pradl, Ph.D.; prof. MUDr. Tomáš Reischig, Ph.D.; 
doc. MUDr. Tomáš Skalický, Ph.D.; prof. MUDr. Mgr. Zbyněk Tonar, Ph.D.;  

Připojení studenti:  Eliška Beranová; Otýlie Holá; MUDr. Anna Malečková; Christos Micopulos; Mgr. 
Bc. Patrik Mik; Nela Tollingerová; Lucie Züglerová;  

Omluveni: prof. MUDr. Jan Baxa, Ph.D.; MUDr. Jan Barcal, Ph.D.; prof. MUDr. Martin Matějovič, 
Ph.D.; doc. MUDr. Jitka Švíglerová, Ph.D.; Truong Hoang Hieu;  

Připojení hosté: prof. Ferda; prof. Fínek; doc. Chytra; Ing. Klečková; Ing. Kočí; prof. Králíčková; doc. 
Kuncová; prof. Müllerová; prof. Rosolová; Ing. Vyzrálová;  

Program: 

1. Zahájení, schválení zápisu ze dvou minulých jednání - doc. MUDr. Skalický, Ph.D. 
2. Slovo děkana LFP - prof. MUDr. Fínek, Ph.D. 
3. Ekonomika LFP – Ing. Klečková 

Zpráva z hospodaření a provozu LFP 
Schválení převodu prostředků mezi fondy 
Schválení hospodaření fondu FRM pro rok 2021 

4. Projednání rozšíření dvou doktorských studijních programů - Ing. Vyzrálová 
Projednání rozšíření společného doktorského programu Kardiovaskulární vědy 
Projednání rozšíření doktorského studijního programu Anatomie, histologie a embryologie 

5. Různé 
 

Schválení zápisů ze dvou jednání AS LFP  

Doc. MUDr. Skalický, Ph.D. zahájil jednání. Ke dvěma zápisům ze schvalovacích jednání AS  (září až 
prosinec 2020; prosinec 2020 až leden 2021) nevznesli členové AS žádnou připomínku a zápisy byly 
přítomnými senátory schváleny (v době nouzového stavu vyvolaného epidemií koronaviru senátoři 
obdrželi veškeré potřebné podklady písemnou formou a schvalovali per rollam). 
 

Slovo děkana LFP - prof. MUDr. Fínek, Ph.D. 
 prof. Fínek poděkoval všem pracovníkům fakulty za úsilí v současné náročné době i studentům, 

kteří pomáhali v nemocnicích – do dobrovolnické práce ve zdravotnických zařízeních zapojeno 
více než 100 našich studentů. 4 studentům byla udělena Cena J. Slípky 

 jednání děkana LFP s rektorem UK  proběhlo 5.1.2021, vůči naší fakultě nebyly vzneseny žádné 
připomínky a požadavky 

 proběhlo jednání s ministerstvem ohledně finanční odměny pro studenty, pracující ve 
zdravotnických zařízeních. Bylo přislíbeno, že v případě rozdělování finančních prostředků bude 
snaha studenty odměnit 

 vakcinace studentů medicíny projednávána s vedením FN – není plánována. Medici, kteří pracují 
jako dobrovolníci, by měli být vakcinováni stejně jako kmenoví zaměstnanci těchto zařízení 

 LFP vybavuje své studenty od 2. ročníku respirátory FFP2 
 studenti na naší fakultě (ani na jiných lékařských fakultách) nejsou testováni na Covid-19 
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 na LFP bylo jmenováno 6 nových profesorů (prof. Baxa, prof. Beneš, prof. Hrabák, prof. Kališ, 
prof. Liška, prof. Moláček 

 výuka v letním semestru 2020/2021: přednášky distančně, praktika prezenčně 
 probíhají jednání o formě přijímacích zkoušek, stanovisko by mělo být známo do 23.2.2021 
 jednání Asociace děkanů na Ministerstvu zdravotnictví – pokud bude vyhlášena pracovní 

povinnost pro mediky, bude respektováno současné zařazení dobrovolníků a tato povinnost bude 
adresována na ty studenty, kteří se zatím do dobrovolnické činnosti nezapojili. Tato povinnost 
bude směrována i na studenty jiných fakult než lékařských 

Diskuze 
 prof. Reischig – neočkování studentů může přispět k průniku infekce do necovidových oddělení, 

jejich očkování by mělo být prioritní pro udržení epidemie pod kontrolou 
 prof. Fínek – očkování je záležitostí státní správy, která s očkováním studentů nepočítá 
 doc. Skalický – k tématu bude svolána schůzka místopředsedů  

 

Ekonomika LFP – Ing. Klečková 
Zpráva z hospodaření a provozu LFP - Shrnutí činností agend děkanátu 
Osobní a mzdové oddělení  

 revize náplní práce zaměstnanců v souladu s novou definicí pojmu „akademický pracovník“ 
(týkalo se 322 zaměstnanců) 

 maximální počet pracovně právních vztahů v roce 2020 byl 1154 
 rozšíření formy čerpání příspěvku zaměstnavatele na stravování o zavedení stravenkových karet 

od ledna 2021 
 kompletní převedení evidence pracovní doby do elektronické podoby ve Whois 
 zavedení elektronických žádanek o dovolenou ve Whois 
 zavedení Dnů osobního rozvoje (volný pracovní den, který může zaměstnanec čerpat k rozvoji 

svého osobního potenciálu do výše 5 dnů za rok) 

Oddělení PR a vnější komunikace 
s ohledem na epidemiologickou situaci 
 se nebude konat fakultní reprezentační ples 
 slavnostní shromáždění v Měšťanské besedě při příležitosti 75. výročí LFP bude odloženo 
 prezentační a popularizační akce se překlápějí do online podoby 
 jako alternativa ke Dni otevřených dveří bude připravena virtuální prohlídka fakulty 

CIT 
 do prostředí LFP byly implementovány nové systémy a aplikace 
 serverová základna byla rozšířena o 3 nové blade servery 
 pokračovala průběžná obměna uživatelské výpočetní techniky v pětiletém cyklu 
 tým se podílel na podpoře a organizaci distanční výuky, podpoře autorů elektronických děl a 

školení akademiků, podpoře distančního zkoušení vč. distanční formy státnic v projektu E-
learning i mimo něj 

 předmět Výpočetní technika byl kompletně přepracován do elektronické verze pro samostudium 
v ČJ a AJ 

Projekt UniMeC 
 zhotovitel stavby je proti plánu v mírném předstihu. Díky intenzivní práci vedení LFP, 

realizačního týmu a spolupráci s vedením UK je předpoklad dokončení kompletní stavby včetně 
křídla děkanátu a menzy v červnu 2022 a zahájení plného provozu v říjnu 2022 

 stavba děkanátu a menzy -  schválena panem rektorem 7.12.2020, stavební práce zahájeny 
11.12.2020 

 příspěvek z fondu Mikuláš byl schválen AS UK 20.11.2020. Splacení úvěru a vratná část 
příspěvku z fondu Mikuláš plánováno z výnosu prodeje stávajících nemovitostí 
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 pro výstavbu sportovní haly je zpracována projektová dokumentace a vydáno stavební povolení. 
Odhadovaná cena celkových nákladů 260 mil. Kč vč. DPH. Probíhají jednání o možnostech 
financování (vyhlášení dotačního programu na sportovní infrastrukturu) 

Provozně technické oddělení 

 19.10.2020 došlo ke zřícení atiky a části římsy na budově děkanátu v Husově ulici. Probíhají 
stavební práce na zajištění stávající konstrukce krovu a římsy, sanační práce, bude opravena 
fasáda vč. nového fasádního nátěru. Odhad celkové finanční náročnosti 2,6 mil. Kč, pokryto 
bude havarijním fondem UK. LFP děkuje vedení UK za podporu. 

 

Finanční prostředky LFP v roce 2020: 914 mil. Kč   (41% investiční, 59% neinvestiční) 
Hospodářský výsledek škola 2020: 2 033 tis. Kč (výnosy 574 471 tis. Kč, náklady 572 438 tis. Kč).  
HV bude po zdanění přidělen do FRIMu. 

Mzdy na LFP (součet hrubé mzdy 2020) ve výši  266 586 635 Kč dle zdrojů: 
55% příspěvek MŠMT, 16% příspěvek P, 3% Progres, 18% projekty celkem, zahraniční studenti 4%, 
ostatní 4% 

Fond reprodukce majetku – Ing. Kočí 

FRIM 2020 – rekapitulace 
Zůstatek k 1. lednu 2020 - 45,5 mil Kč 

- - 18,3 mil. Kč čerpání 
- + 94,4 mil. Kč (převod příspěvku A+K, odpisy)  

Zůstatek k 31. prosinci 2020 - 121,6 mil. Kč 
 
FRIM a FPP k 31.12.2020   Návrh na převod                  Výsledný stav    
FPP 185 679 773 -  100 000 000 85 679 773 
FRIM 121 638 990 + 100 000 000 221 638 990 
Celkem 307 318 763  307 318 763 
Navržený převod ve výši +100 000 000 na pokrytí výdajů spojených s výstavbou a vybavením kampusu 

FRIM – návrh čerpání 2021 – příloha 1 
Stroje a zařízení Interaktivní tabule (II. Int. klinika a Psychiatrická klinika)  210 000 Kč  
UniMeC  Kofinancování a NV UniMeC (vč. děkanátu a menzy)  
 Projekt úprav  
 Projekt kanalizační stoky  173 000 000 Kč  
Projekty  Kofinancování projektů mimo UniMeC  
 (OP VVV, Česko-Bavorsko)  1 100 000 Kč  
Rezerva  Rezerva především na výdaje UniMeC a havarijní situace  47 328 990 Kč  
 Celkem - výdaje  221 638 990 Kč 

 
Návrh usnesení:  
1) Akademický senát LF souhlasí s převodem resp. podáním žádosti rektorovi UK o převod 100 mil. Kč 
z Fondu provozních prostředků do Fondu reprodukce investičního majetku a to za účelem krytí výdajů 
spojených s výstavbou a vybavováním kampusu UniMeC 
2) Akademický senát LF schvaluje pro rok 2021 finanční rámec čerpání Fondu reprodukce investičního 
majetku ve výši 221 638 990 Kč ve struktuře dle přílohy 1 

Hlasování k bodu 1 - převod částky 100 mil. Kč z FPP do FRIM:  

Počet přítomných členů 19 
pro  18 
proti  0 
zdrželi se hlasování  1 

Akademický senát LFP souhlasí s převodem 100 mil. Kč z FPP do FRIM jak je uvedeno v bodě 1 

Návrhu usnesení. 
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Hlasování k bodu 2 – finanční rámec čerpání FRIM pro rok 2021:  

Počet přítomných členů 19 
pro  18 
proti  0 
zdrželi se hlasování  1 

Akademický senát LFP schvaluje pro rok 2021 finanční rámec čerpání Fondu reprodukce 

investičního majetku ve výši 221 638 990 Kč ve struktuře dle přílohy 1. 

Diskuze 
 prof. Liška poděkoval vedení fakulty a zhodnotil fondy jako pozitivní a stabilizační záležitost, 

díky které je fakulta připravena na možné investiční výkyvy během stavby 

 
Projednání rozšíření dvou doktorských studijních programů - Ing. Vyzrálová 

Projednání rozšíření společného doktorského programu Kardiovaskulární vědy   
 studijní program je společný pro 3. LF, 2. LF a LFP a byl akreditován v roce 2018, doba 

platnosti akreditace do 28. 11. 2028, garantem programu je děkan 3. LF UK profesor Widimský 
 LFP v současné době nemá v tomto programu žádného studenta 
 nyní vyjádřila zájem 1. LF UK připojit se k tomuto programu – žádáme tedy  

o projednání rozšířit programu 1. LF UK 
o dle vyjádření děkana 1. LF UK profesora Vokurky nabízí fakulta budoucím studentům 

zázemí II. Interní kliniky kardiologie a angiologie 1. LF UK a VFN,  
III. Interní kliniky – kliniky endokrinologie a metabolismu 1. LF UK a VFN  
a II. chirurgické kliniky kardiovaskulární chirurgie 1. LF UK a VFN, akademici 1. LF 
UK jsou již nyní členy oborové rady, školiteli a podílejí se na realizaci odborných 
předmětů  

Projednání rozšíření doktorského studijního programu Anatomie, histologie a embryologie 
 studijní program je na LFP akreditován od roku 2018 a platnost akreditace je do 28. 11. 2023, 

garantkou programu je profesorka Králíčková 
 ve studijním programu v současné době studuje 27 studentů, z toho 3 zahraniční, v posledních 

10 letech absolvovalo v tomto programu celkem 12 doktorandů, z toho 11 ve 4. nebo 5. ročníku, 
z toho 1 zahraniční.  

 nyní vyjádřila 2. LF UK zájem připojit se k programu – žádáme tedy o projednání rozšíření 
programu o 2. LF UK, tím by se program stal společný pro dvě fakulty 

o již nyní je členem oborové rady jeden zástupce 2. LF UK a akademici fakulty mají 
zájem být školiteli tohoto programu 

Akademický senát LFP projednal bez připomínek. 
 

Různé 

Doc. Skalický seznámil členy AS s výsledkem doplňovacích voleb do studentské části AS UK – vítězem 
voleb se stal Štěpán Suk, který doplní AS UK za LFP. Volby proběhly v termínu 18.-19.1.2021 
 
Zapsala: Jitka Nováková 
Předseda AS: doc. MUDr. Tomáš Skalický, Ph.D. 


